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Vi uppmanar idrottsnämnden att investera i en boulehall i Farsta år 2012! 

 

 

Kommunfullmäktige har fattat beslut om en idrottsprofilering av Farsta stadsdels-

område. I denna profilering borde vårt förslag om en boulehall passa som hand i 

handske. Det skulle också innebära att åldersprofilen i fullmäktiges satsning 

breddas. Vi har presenterat och argumenterat för vårt förslag tidigare, bland annat i 

en skrivelse till er våren 2010, och fattar oss därför kort den här gången: 

 

När ni i december fattar beslut om verksamhetsplan och budget för 2012, 

avsätt då medel i er investeringsbudget för en boulehall.  

 

Rådet har fått trovärdig och mycket glädjande information som tyder på att 

sponsorer är villiga att finansiera löpande drift och kommande underhåll om 

idrottsnämnden gör denna av många farstaseniorer så efterlängtade investering. 

 

 

 

 

 

 

 

Farsta pensionärsråd den 14 november 2011 

 

 

 

 

Barbro Karlsson 

ordförande 


